
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/23-01/10 

URBROJ: 2182-10-01-23-2 

Knin,  29. rujna 2023.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 29. rujna 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s početkom  

u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Marjan Blažević 

2. Tomislav Čolak 

3. Ante Dujić 

4. Veselin Đujić 

5. Nino Grabić  

6. Davor Ilić 

7. Mario Krišto 

8. Slavko Krvavica 

9. Ana Marić 

10. Spomenka Martić 

11. Dragan Miličević 

12. Dušan Milivojević 

13. Vedrana Požar 

14. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Nije nazočan vijećnik Goran Mrnjavac. 
 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 25. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti usvojen 

jednoglasno. 
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

       1.    Prijedlog Pravilnika o radu Narodne knjižnice - Knin 

 (Izvjestitelj: Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice - Knin)   

      2.     Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Knina 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                         društvene djelatnosti)   

      3.   Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

            na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

      4.  Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području  

           Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i     

                         društvene djelatnosti) 

      5.  Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada  

           Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

6. Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području 

Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                          društvene djelatnosti) 

7. Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba u predškolskom 

odgoju, školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za period siječanj – 

lipanj 2023. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

8. Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada 

Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

9. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za period 01.01.-30.06. 2023. godine 

           (Izvjestiteljica: Romana Stanić, službenica  Upravnog odjela za programe EU,  

                                     gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu  

                        potraživanja) 

10. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje siječanj – lipanj 2023.   

godine 

           (Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

11. Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 

2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                    društvene djelatnosti) 

12. Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 

2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                   društvene djelatnosti) 
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13. Prijedlog I. izmjena Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i 

visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                    društvene djelatnosti) 

14. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

15. Prijedlog Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

16. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Knina u 2023. godini 

           (Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

17. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

            (Izvjestiteljica: Romana Stanić, službenica  Upravnog odjela za programe EU,  

                                     gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu  

                                     potraživanja) 

18. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za izračun plaće službenika i 

namještenika upravnih tijela Grada Knina 

      (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

19. Prijedlog Odluke o prijenosu prava vlasništva nekretnina 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

 

20. Prijedlog Odluke o davanju stanova u najam 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

21. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Ex vojarna Krka“ 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

22. Vijećnička pitanja 

______________________________________ 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Pravilnika o radu Narodne knjižnice - Knin 

 

Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice – Knin je rekao da se novi Pravilnik donosi radi 

usklađenja s Pravilnikom o radu službenika i namještenika upravnih tijela Grada Knina i to u dijelu 

materijalnih prava koja moraju biti propisana u eurima.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je tražio pojašnjenje odredbi članaka: 9., 39., 62., 70. i 76. 

predloženog Pravilnika  

Ravnatelj Šimić je rekao da je Pravilnik isti već godinama i da je u skladu sa Zakonom o 

radu te da nije mijenjano ništa osim što su financijski iznosi prikazani u eurima.  

Prethodna suglasnost na Prijedlog Pravilnika o radu Narodne knjižnice Knin dana je 

većinom glasova, 13 „za“ i 1 „protiv“ (Čolak), i čini sastavni dio Zapisnika.         

   

Sjednici je pristupio i vijećnik Goran Mrnjavac, nazočno 15 vijećnika. 
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Točka 2. 

Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Knina 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je pojasnila predložene izmjene koje su se odnosile na izmjene odredbi u 

svezi savjeta mladih, promjene financijskih iznosa iz kuna u eure i pravilnika o ocjenjivanju.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je osvrnuvši se na izbor savjeta mladih pitao kad će se održati izbori 

za mjesne odbore. 

Predsjednik je odgovorio da misli da će se na sljedećoj sjednici donijeti odluka o 

raspisivanju izbora za mjesne odbore, koji bi se trebali održati do kraja ove godine.   

Prijedlog je prihvaćen te je Statutarna Odluka o izmjenama i dopunama Statuta Grada 

Knina donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika 

 

 

Točka 3. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva 

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva na 

području Grada Knina za period siječanj-lipanj 2023. godine usvojeno je većinom glasova, 11 „za“ 

i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem 

sastavni dio Zapisnika.           

 

Točka 4. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga u kulturi na području 

Grada Knina za period siječanj-lipanj 2023. godine usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 2 

„protiv“ (Čolak, Mrnjavac) i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ), o čemu je donesen Zaključak, 

koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 

period siječanj-lipanj 2023. godine usvojeno je većinom glasova, 11 „za“ i 4 „suzdržana“ (Klub 

vijećnika HDZ),  o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.     

       

 

Točka 6. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga u sportu na području 

Grada Knina za period siječanj-lipanj 2023. godine usvojeno je većinom glasova, 11 „za“ i 4 

„suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem 

sastavni dio Zapisnika.           

 

Točka 7. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba u  

predškolskom odgoju, školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina  

za period siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju, 

školstvu i visokom obrazovanju za period siječanj-lipanj 2023. godine usvojeno je većinom 

glasova, 10 „za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji 

je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 8. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto je predložio povećanje jednokratne pomoći za rođenje djeteta na 

način da se iznos od 663 eura za rođenje prvog djeteta poveća na 1000 eura, a da se za četvrto 

dijete  iznos pomoći od 1.592 eura poveća na 3.000 eura. Dodao je da je u prvoj polovini ove 

godine rođeno samo 42 djece.  

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je rekao da 

vijećnik ovaj prijedlog da na sjednici kada se bude donosio proračun za iduću godinu te je 
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podsjetio da je 2017. godine, kada je nezavisna lista preuzela vlast, jednokratna pomoć za rođenje 

bilo kojeg po redu djeteta iznosila oko 130 eura.  

Vijećnik Tomislav Čolak je usporedivši iznos utrošenih sredstva za jednokratne pomoći za 

rođenje djeteta i iznos za hvatanje pasa lutalica rekao da ne zna je Grad Knin prijatelj djece, ali da 

ga se može nazvati Grad Knin prijatelj pasa. Pitao je za iznos hvatanja i zbrinjavanja jednog psa 

lutalice i košta li pas više od djeteta. 

Gradonačelnik je rekao da je degutantna i nepotrebna usporedba djece i pasa, a vijećnik 

Čolak je rekao da ništa nije degutantno nego da je njegov komentar na tragu vijećnika Krište u 

svezi povećanja pomoći za rođenje djeteta, za što se nema novaca.  

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada Knina 

za period siječanj-lipanj 2023. godine usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 5 

„suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ, Mrnjavac), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s 

Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 9. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za period 1.1.-30.06. 2023. godine 

 

Romana Stanić, viša stručna suradnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za 

programe EU, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu 

potraživanja je pojasnila prihode i rashode Grada Knina te je konstatirala da je u predmetnom 

razdoblju Grad Knin ostvario manjak prihoda poslovanja od preko 598 tisuća eura zbog 

predfinanciranih projekata koji se provode i da se za isto očekuje povrat sredstava. U nastavku je 

rekla da Grad u predmetnom razdoblju nije vršio preraspodjelu unutar proračunskih pozicija, da 

nije davao jamstva te da su u odnosu na zaduživanje, aktivna tri kredita i to: za modernizaciju 

javne rasvjete, za dugoročnu provedbu EU projekata i dugoročne projekte za kapitalne investicije.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je tražio pojašnjenje stavki koje su se odnosile na porast poreza i 

prireza na dohodak, povećanje iznosa zateznih kamata i uloženih sredstva u poduzetnički i sportski  

centar.   

Viša stručna suradnica Stanić je pojasnila da se nesrazmjer porasta poreza i prireza na 

dohodak javio zbog preknjižavanja sredstava s jedne na drugu stavku i da se tu radi samo o 

tehničkoj stvari, kao i za poziciju zateznih kamate na koju su knjižene i kamate od dozvoljenog 

prekoračenja i koje će u narednom periodu bite zasebno knjižene. Da se uložena sredstva u 

poduzetnički centar odnose na radove na rekonstrukciji objekta Kninjanke i prenamjenu u 

poduzetnički centar te prilagodbu prostora novim zakupcima.  

Gradonačelnik je na pitanje u svezi sportskog centra odgovorio da su sredstva utrošena na 

pripremu projekta izgradnje sportskog centra pokraj srednjoškolskog centra te geomehaničko 

istraživanje tla na kojem će se centar graditi.    

Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina za razdoblje od 1. 1. do 30.6. 2023. godine 

usvojen je većinom glasova, 9 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak) i 1 „suzdržan“ 

(Mrnjavac), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina  

za razdoblje siječanj – lipanj 2023. godine 

 

Gradonačelnik je naveo najvažnije poslove i aktivnosti koje su obavljala tri upravna odjela 

Grada Knina kao i infrastrukturne projekte koji su se odvijali u predmetnom razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 
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Vijećnik Nino Grabić je rekao da se predmetno izvješće odnosi na rad upravnih odjela i da 

bi volio na ulicama grada Knina vidjeti što je radio gradonačelnik te ga je pitao radi li on u 

Zagrebu puno radno vrijeme i je li mu Knin samo usputna stanica, što bi objasnilo stanje u kojem 

se grad nalazi. 

Gradonačelnik je rekao da se predmetno izvješće odnosi na rad cijele gradske uprave i 

upravnih tijela kao i predstavničkog tijela i da on koordinira cijelim sustavom. Rekao je da je 

otužno što vijećnik govori da je grad u užasnom stanju te je rekao da je Knin po pitanju čistoće, 

zelenila i drugog, bolji od drugih gradova. Rekao je da stanje nije idealno i da to nikada neće ni 

biti, ali da se vlast trudi i da stanje nije katastrofalno kao što se prezentira. U odnosu na pitanje u 

svezi njegovog rada u Zagrebu, gradonačelnik je rekao da svoj posao predavača obavlja isključivo 

izvan radnog vremena u kojem obavlja poslove u Gradu Kninu tj. nakon 15.00 sati. 

Vijećnik Grabić je komentirao da ga ne zanimaju drugi gradovi i dodao da bi možda 

građani voljeli da im gradonačelnik 24 sata bude na raspolaganju u Kninu. 

Gradonačelnik je dodatno pojasnio da on samo jedan dan u tjednu, u popodnevnim satima i 

izvan radnog vremena radi nekoliko sati u Zagrebu.    

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da gradonačelnik ne vodi grad nego samo koordinira bez 

ideja. Nadalje je rekao da su utrošena sredstva za edukaciju građana da razvrstavaju otpad, a da 

direktor i poduzeće nadležno za odvoz otpada sprječavaju građane u razvrstavanju istog jer na 

vrijeme ne prazne spremnike za otpad. Dalje je pitao gdje se nalaze sredstva dobivena putem 

kredita od 5,5 milijuna za projekt uređenja Gundulićeve i Horvatićeve ulice.  

Gradonačelnik je rekao da građani po izvršenoj edukaciji razdvajaju otpad, ali da ima i onih 

koji se ne pridržavaju pravila i koji su zbog toga dobili prijave i kazne. Dodao je da sustav nije 

idealan i da se spremnik nekada ne može otvoriti, ali da se to sve rjeđe dešava. U svezi uređenja 

Gundulićeve ulice je pojasnio da se projekt ne može nastaviti dok se ne riješe podnesene pritužbe 

građana, a da će se sljedeći tjedan potpisati ugovor s odabranim izvođačem radova u Horvatićevoj 

ulici, nakon čega će se započeti s radovima.  

Vijećnik Čolak je rekao da postoji problem s funkcioniranjem ključeva za spremnike 

otpada i ponovio da je direktor poduzeća na jednoj od ranijih sjednica Vijeća izjavio da se 

razvrstani otpad plaća po količini i da im je često pražnjenje neisplativo. Pitao je gradonačelnika 

hoće li se nešto poduzeti da se češće prazne spremnici miješanog otpada.  

Gradonačelnik je rekao da sustav nije idealan i da se pokušavaju riješiti problemi.  
 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je napustila sjednicu, nazočno 14 vijećnika. 
 

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje siječanj-lipanj 2023. godine 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak, Mrnjavac), o 

čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 11. 

Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa javnih potreba u kulturi na području Grada 

Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) 

i 2 „suzdržanih“ (Požar, Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

 



 8 

Točka 12. 

Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa javnih potreba u sportu na području Grada 

Knina za 2023. godinu donesene jednoglasno i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 13. 

Prijedlog I. izmjena Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju,  

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa Općih javnih potreba u predškolskom 

odgoju, školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu donesene 

jednoglasno, i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 14. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je i pojasnio predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da zaseok Ćaćići već ima asfaltiranu jednu pristupnu cestu i 

pitao zašto se planira asfaltiranje još jedne ceste, a istovremeno, za asfaltiranje cesta u drugim 

naseljima nema sredstava. Predložio je preusmjeravanje sredstava za asfaltiranje neke druge ulice. 

Gradonačelnik je pojasnio da predmetna cesta nema nikakve veze s njim, budući se on 

preziva Ćaćić, i da ista ne vodi do njegove stare, urušene kuće, a da se ista planira asfaltirati jer 

nije uvjetna i kako bi stanovnici naselja Vrpolje mogli doći do svojih polja.  

Prijedlog je prihvaćen te su Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 

na području Grada Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“ i 1 „protiv“ (Čolak) i 

5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ, Požar, Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.     

 

 

Točka 15. 

Prijedlog Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je i pojasnio predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 
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Vijećnik Tomislav Čolak je pitao za cijenu hvatanja i zbrinjavanja pasa lutalica u gradu 

Kninu, a pročelnik Brčina je rekao da će se vijećniku dostaviti ugovorni troškovnik s 

koncesionarom.  

Vijećnik Čolak je pitao zašto gradonačelnik tu koncesiju nije dao Upravitelju, a 

gradonačelnik je odgovorio da koncesionar za tu djelatnost mora ispunjavati određene uvjete, a da 

je jedan od njih sklonište za pse te da Upravitelj ne može obavljati tu djelatnost.  

Prijedlog je prihvaćen te su Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Grada Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“, 1 

„protiv“ (Čolak) i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ, Požar, Mrnjavac), i sastavni su dio 

Zapisnika.     

 

Točka 16. 

Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito  

izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Knina u 2023. godini 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je i pojasnio da se ovim Programom utvrđuje 

namjenski utrošak sredstava ostvarenih od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

na području Grada Knina za 2023. godinu, koju plaćaju podnositelji zahtjeva koji traže legalizaciju 

nezakonito izgrađenih zgrada. Također, da se utvrđuje namjensko korištenje sredstava naknade za 

poboljšanje infrastrukturno nedovoljno opremljenih i/ili neopremljenih naselja – asfaltiranje Ulice 

Ivane Brlić-Mažuranić. Dodao je da se planirani iznos sredstava temelji na iznosu ostvarenom od 

naknade u 2022. godini, a da stvarni iznos ovisi o broju dostavljenih snimaka izvedenog stanja te 

naplaćenoj naknadi po izdanim rješenjima o naknadi za zadržavanje u 2023. godini. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Knina u 2023. godini donesen 

većinom glasova, 9 „za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ, Požar, Mrnjavac), i sastavni je dio 

Zapisnika.     

 

Točka 17. 

Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

 

Romana Stanić, viša stručna suradnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za 

programe EU, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu 

potraživanja je rekla da trenutno prihodi iznose 21.042.804,19 eura, a rashodi 19.335.443,87 eura 

te je ukratko pojasnila na što se odnose predložene izmjene i dopune Proračuna.    

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak se u svome komentaru osvrnuo na sljedeće stavke: prihode od EU 

projekata i projekte na Marunuši i Kninskoj tvrđavi, obilježavanje VRO Oluja te povećanje 

troškova održavanja agencije Matica.  

Viša stručna suradnica Romana Stanić je rekla da je tijekom godine proračun podložan 

promjenama pa da se tako odustalo od multimedijske dvorane i da su se predviđena sredstva za tu 

stavku morala brisati iz proračuna, da je isto tako realizirana stavka obilježavanja VRO Oluja te da 

će troškove održavanja, agencija Matica financirati iz vlastitih sredstava, a ne iz sredstava Grada 

Knina.  

 Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da zna da se proračun mijenja, ali da je za održavanje 

nerazvrstanih cesta u 2015. godini planirano 600.000 kuna, u 2021. godini 3.000.000 kuna, a u 

2023. godini 6.372.000 kuna.  

Gradonačelnik je pojasnio da se proračun za svaku godina zasebno planira pa tako i 

pojedine stavke u proračunu. 
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Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene i dopune Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

donesene većinom glasova, 8 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) i 2 „suzdržanih“ 

(Požar, Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 18. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za izračun plaće  

službenika i namještenika upravnih tijela Grada Knina 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika Grada Knina je pojasnila da izvršavanje poslova 

radnog mjesta „viši savjetnik“ zahtijeva stručno znanje sveučilišni diplomski studij ili sveučilišni 

integrirani prijediplomski i diplomski studij ili stručni diplomski studij, radno iskustvo od 

najmanje četiri godine na odgovarajućim poslovima te visoki stupanj samostalnosti, odgovornosti i 

stručne komunikacije i da koeficijent 2,25 određen trenutno važećom Odlukom o koeficijentima za 

izračun plaće službenika i namještenika upravnih tijela Grada Knina, nije dostatan. Kao razlog za 

predloženo povećanje koeficijenta predmetnog radnog mjesta na 2,80, navela je problematiku 

zapošljavanja i nezainteresiranost kvalitetnih kadrova za rad u lokalnoj samoupravi, upravo iz 

razloga nedovoljno plaćenih službenika za sav posao koji se odrađuje i iznimno veliku 

odgovornost istih za odrađeni posao. Dodala je da za donošenje i provođenje ove Odluke nisu 

potrebna dodatna financijska sredstva i da su ista već predviđena u proračunu Grada Knina.  
 

Vijećnik Goran Mrnjavac je izašao iz vijećnice, nazočno 13 vijećnika. 
 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao koliko će zaposlenika dobiti ovo uvećanje koeficijenta i rekao 

da podržava uvećanje koeficijenata zaposlenicima. 

Zamjenica gradonačelnika Kristina Perić je rekla da je radno mjesto viši savjetnik trenutno 

sistematizirano u upravnom odjelu za financije, ali da se isto može sistematizirati u bilo kojem 

drugom odjelu. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da nije logično da se odjednom pojavljuje potreba za 

osobom koja će savjetovati pročelnika i voditelje odsjeka i da se vijećnicima moglo reći za koga se 

ovo radi, te da će se povećanjem koeficijenta povećati i izdvajanja iz proračuna.  

Zamjenica gradonačelnika Kristina Perić je rekla da su planirana sredstva u proračunu 

dostatna za ovo uvećanje koeficijenta te da se inače sva sredstva planirana za plaće, ne utroše.  

Vijećnik Nino Grabić se složio s vijećnikom Čolakom i rekao da to što su sredstva 

planirana u proračunu, ne znači da se povećanjem nečije plaće za oko 30% ne povećavaju troškovi. 

Pitao je vrijedi li ta osoba toliko i rekao da su i drugi zaposlenici gradske uprave zaslužili 

povećanje s obzirom na inflaciju. Dodao je da se vijećnicima trebalo konkretno reći o čemu se radi 

i da je obrazloženje s razlogom napisano šturo.  

Zamjenica gradonačelnika Kristina Perić je rekla da u obrazloženju stoji da neće trebati 

osigurati dodatna sredstva za plaće. Da se plaća zaposlenicima gradske uprave podiže početkom 

svake godine donošenjem odluke o minimalnoj plaći i da predmetno radno mjesto zbog veće 

odgovornosti zahtjeva i veći koeficijent.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama Odluke o koeficijentima za izračun plaće 

službenika i namještenika upravnih tijela Grada Knina donesena većinom glasova, 8 „za“, 4 

„protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) i 1 „suzdržan“ (Požar), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 19. 

Prijedlog Odluke o prijenosu prava vlasništva nekretnina 

 

Gradonačelnik je rekao da se ovom Odlukom predlaže da Grad Knin, bez naknade, prenese 

Javnoj ustanovi Lokalna razvojna agencija Matica dva poslovna prostora koja se nalaze u ulici 
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Franjevački trg 5, Knin, u svrhu oživljavanja starog dijela grada obogaćivanjem poduzetničkog, 

društvenog i kulturnog života i privlačenja stanovnika i posjetitelja.  Da je tržišna vrijednost 

nekretnina 50.902,84 eura te da je agencija Matica obvezna u svojstvu zakupodavca sklopiti 

Ugovor o zakupu poslovnog prostora sa zakupnikom KNINSKO PIVO, pod uvjetima i u trajanju 

navedenim u ranije sklopljenom ugovoru o zakupu poslovnog prostora sklopljenog između Grada 

Knina i zakupnika.   
 

Vijećnik Goran Mrnjavac je se vratio u vijećnicu, nazočno 14 vijećnika. 
 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je izrazio nadu da održavanje i ovih poslovnih prostora neće pasti na 

teret Grada i pitao je ima li zainteresiranih zakupaca.  

Gradonačelnik je rekao da su već godinama svi poslovni prostori Grada dani u zakup i da 

Grad ostvaruje dobit, a da je prijenosom poslovnih prostora na agenciju Matica, iznađen način da 

postojeći zakupac prostora, sklapanjem novog ugovora, nastavi koristiti poslovni prostor pod 

uvjetima i u trajanju navedenim u ranije sklopljenom ugovoru o zakupu. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je Grad prvo otkupio i obnovio nekretninu i da sada 

poslovne prostore daje u zakup. Predložio je prodaju tih poslovnih prostora jer smatra da bi time 

Grad bio na dobitku i da bi se izbjegli gubitci koji idu na teret građana.  

Gradonačelnik je izričito odbio prijedlog o prodaji poslovnih prostora i dodao je da je cilj 

Grada da kupuje i iznajmljuje poslovne prostore zainteresiranim poduzetnicima, a da predmetnu 

nekretninu Grad nije morao kupiti nego mu je ista pripala jer nije bilo pravnih sljednika.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o prijenosu prava vlasništva nekretnina donesena 

većinom glasova, 8 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) i 2 „suzdržanih“ (Požar, 

Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.     

 

 

Točka 20. 

Prijedlog Odluke o davanju stanova u najam 

 

Gradonačelnik je rekao da se predloženom Odlukom propisuju uvjeti, postupak i tijela za 

davanje u najam stanova u vlasništvu Grada Knina, mjerila, najamnina, prava i obveze  ugovornih 

strana te prestanak ugovora o najmu. Pojasnio je da je Grad, u sklopu projekta, kupnjom i 

obnovom nekretnina u staroj jezgri grada postao vlasnik 11 stanova koji su namijenjeni za najam 

deficitarnom kadru u Kninu i za stanovanje osoba s invaliditetom. U nastavku je pojasnio odredbe 

predložene odluke i pozvao je vijećnike da usvoje prijedlog.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju stanova u najam donesena jednoglasno, i 

sastavni je dio Zapisnika.     

 

 

Točka 21. 

Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Ex vojarna Krka“ 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je pojasnio da je tijekom provedbe postupka izrade 

Urbanističkog plana uočena potreba za proširenjem obuhvata plana pa je osim zone ugostiteljsko-

turističke namjene (T1,T2,T3), obuhvaćen i prostor rekreacijske namjene (R1) i zona javne i 

društvene namjene (D1) koje graniče i isprepletene su sa zonom ugostiteljsko-turističke namjene, 

čime se površina obuhvata Urbanističkog plana uređenja povećala na oko 20 ha, a sve u cilju  
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stvaranje prostorno-planskih pretpostavki za očuvanje vrijednih prirodnih resursa i poticanje 

razvoja turizma na području obuhvata plana. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja „Ex vojarna 

Krka“ donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.     

 

 

Točka 22. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Nino Grabić je za projekt otvaranja tvornice u poduzetničkom centru rekao da je isti  

neozbiljan jer su probijeni svi obećani rokovi, da troškovi idu na teret građana te je u svezi toga 

pitao gradonačelnika za mišljenje. 

 

Gradonačelnik je rekao da troškovi neće ići na teret građana, da je Grad uporabnu dozvolu  

dobio prije dva mjeseca te da je zakupnik ušao u prostor i da će početi plaćati najam. Dodao je 

da ima informaciju da se u prostoru montiraju strojevi i da je trenutno u tvornici zaposleno 9 

osoba. Rekao je da nisu probijeni nikakvi rokovi i da se radi o kompleksnom pogonu. 

 

• Vijećnik Ante Dujić je citirao članak iz tiska u svezi Knina, u kojem je navedeno da se u 2022. 

godini iz Knina iselilo 499 stanovnika, a da se doselilo 236. Pitao je gradonačelnika kako misli 

zaustaviti demografsko propadanje našeg grada, što je obećao prije šest godina.  

 

Gradonačelnik je rekao da je u navedenim članku tendenciozno Knin uspoređen s priobalnom 

općinom Podstrana koja se rapidno razvija, a ne s Benkovcem, Gračacem ili Sinjem iz kojeg je 

prošle godine odselilo 800 osoba. Dodao je da je iz statistike državnog zavoda vidljivo da se 

radi o godišnjim oscilacijama iseljavanja i doseljavanja ljudi i da je od 2012. godine Knin 

stalno bio u minusu te da je prošle godine prvi put bio u plusu odnosno da je rastao broj 

stanovnika i da je u 2022. godini bilo 40% više novorođene djece nego u 2021. godini. Rekao 

je da stanovništvo iz različitih razloga iseljava u cijeloj Hrvatskoj i da se taj proces ne može 

zaustaviti nego samo smanjiti, što je i učinjeno u Kninu.   

  

• Vijećnik Tomislav Čolak je pitao postoji li kod poduzetničkog centra i inkubatora podzemna 

garaža jer na parkingu nema vozila, a gradonačelnik je rekao da na navedenom parkingu uvijek 

ima parkiranih vozila.   

 

• Vijećnik Davor Ilić je rekao da je od nekoliko zaposlenika poduzeća Čistoća i zelenilo dobio 

pritužbe u svezi upravljanja istim od strane direktora, u svezi usklađivanja koeficijenata za 

plaće i organizacije radnika i da bi možda trebalo provjeriti o čemu se radi. Pitao je razmišlja li 

se o alternativi za rješavanje problema u svezi pasa lutalica te je rekao da se ceste u Novom 

naselju u Golubiću nedovoljno održavaju i da su zarasle.  

 

Gradonačelnik je rekao da Skupština društva odobrava koeficijente za plaću i da do sada nije 

dobio nikakve pritužbe te da ukoliko postoje spoznaje o bilo kakvoj nepravilnosti, u bilo kojem 

poduzeću ili ustanovi u gradu, da ga se izvijesti. U nastavku se složio da je zbrinjavanje pasa 

lutalica ozbiljan problem i dodao da su skoro svi psi u Kninu čipirani i da se sumnja da se psi 

dovoze ili ostavljaju u tranzitu kroz Knin. Rekao je da se razmišljalo o osnivanju azila za pse, 

ali da je to velika investicija i da bi za to trebalo osnovati još jedno gradsko poduzeće. U svezi 

održavanja cesta je rekao da je ove godine pala velika količina kiše što je pospješilo vegetaciju, 

ali da će se navedeni problem u Novom naselju riješiti.   
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Sjednica je završena u 19:19. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                            PREDSJEDNIK 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                    Dragan Miličević, mag. catech. 


